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Skrivelse till kulturnämnden 

 
 
 
Skrivelse om att ompröva stadens 0-tolerans mot graffiti 
 
Under den senaste tiden har debatten om staden s.k. 0-tolerans mot graffiti återigen 
diskuterats. Glädjande nog har flera företrädare för alliansen utryckt en försiktig omsvängning 
i frågan mot att man skulle visa större tolerans för konstformen graffiti i det offentliga 
rummet, till exempel på lagliga väggar. 
 
Vi har tidigare konstaterat att tolkningen och kommunikationen av stadens så kallade 
klotterpolicy har varit problematisk för bland andra stadens konstpedagoger och 
ungdomsarbetare.  
 
Den strider bland annat mot programmet Kultur i ögonhöjd, som säger att  
Stadens barn och unga ska ha god tillgång till den professionella kulturen, möjlighet att 
skapa med stöd av kulturpedagoger och på sina egna villkor utifrån sin syn på kultur. 
Utgångspunkten ska vara en bred kultursyn som involverar och erkänner alla barns olika 
erfarenheter och bakgrund. 
 
Som exempel på ungdomskultur anges till exempel graffitimålning. Stadens tjänstemän på 
trafikkontoret har uttryckligen förbjudit stadens unga att i någon form delta i eller ta del av 
denna kultur. 
 
Vi har tidigare föreslagit att kulturnämnden initierar en utvärdering av klotterpolicyn ur 
kulturpolitiskt perspektiv, för att förhindra att staden ägnar sig åt konstcensur.  
 
Nu anser vi att det är hög tid att kulturnämnden beslutar att initiera en omprövning av stadens 
så kallade 0-tolerans mot graffiti. 
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